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To: @minvws.nl]
Cc @minvws.nl]
FromA , )
Sent: Tue 3/30/2021 6:49:12 PM

Subject: FW: Laastste versie ppt tbv overleg minVWS Q-plicht

Received: Tue 3/30/2021 6:49:21 PM

Presentatie overleg Min VWS wo 31-3 v2.1.pptx

+IEEE

Ben jij akkoord met dit stuk? Dan sturen we het door naar minister.

Groeten,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: ERECEEES CECIFol ) IEEE @minvws n>
Datum:

ELL
mit. 2021 7:56 PM

Aan: .

(IER 1

SEL (EA 2) <] J. @minvws.nl>, [EFCEREL IEE 2e)] invws.nl>,=Ba | 5.1.2e )Kopie: JAE
;

nl>ERE @minvws.

Onderwerp: FW: Laastste versie ppt tbv overleg minVWS Q-plicht

Hierbij de ppt tbv het overleg met de minister morgen. [ERE] is akkoord. Stuur jij het door naarERE
Veel dank!

var:[EEEEEIE) (ED) REE rin

Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 19:54

AE EER PY) < @minvws.nl>; JE, EE.BEJEEI@minvws.nl>
CC: [EAFLIFRAES @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Laastste versie ppt

Helemaal top.

Roadmap ook. Doe ik het voor.

Dank!

Gri ERP

van: BEIGE)IEEE© minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 19:36

G minvws.nl>; JIS, EE | 5.1.2e ) JRE @minvws.ni>
@ minvws.nl>CC: [EAELIERSESE RPL) <

Onderwerp: Laastste versie ppt

Urgentie: Hoog

+EEE

Hierbij een aangepaste versie.

Ik heb aan het einde 1 slide toegevoegd met een concept roadmap. Ik merk aan alle betrokkenen uit het designteam dat ze zich

niet willen ‘branden’ aan uitspraken over een planning. Vooral omdat die planning afhangt van keuzes t.a.v een digitale variant.

De roadmap geeft wel perspectief. Is dat voldoende?

De updates per modaliteit zijn nét weer een stapje verder dan de vorige keer.

Belangrijkste uitkomst van het overleg is of en zo ja hoe toegewerkt wordt naar een digitale variant.



1244495

Akkoord als ik ‘m zo naarjJERIEg] stuur met 't verzoek het naar[EXEZS door te sturen?

Gros: IESE
ven: IEEE BD) minus

Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 18:12

Aan: B&

(BSAA) < minvws.nl>

CC: [EA ERAEC AP] ) <| minvws.n|>; EAECEEAEINERECN CR FEN| minvws.nl>

Onderwerp: RE: Presentatie overleg MinVWS wo 31-3 _v3.0.pptx

HI,

Dank.

Akkoord met opzet presentatie.

Nog paar opmerkingen / aanvullingen:
Ik stel voor dat we niet alle regels gaan behandelen in het overleg. Dat je even de highlights er uit haalt.

Ik mis per onderdeel de planning, wat doen we wanneer en wanneer zijn we operationeel. Idee om nog een planningssheet op te

nemen?

Er staat veel in dat we de vorige keer al gemeld hebben, dus goed om vooral de nieuwe feiten te melden zoals GGD en ANWB

En ook het punt van papier versus digitaal, dat moet even goed verteld worden. Zonder uit te stralen dat hele digitalisering van

tafel is.

Ook hier mis ik nog de planning.

Zijn er nog zaken die we willen weten van Hugo? Hebben we hem nog ergens nodig? Showstoppers die we verwachten?

|

Van: BB BEY JBEY @minvws .ni>

Verzonden:

51261512 5.1.2e ) minvws.nl>

Bijgaand de PP voor het overleg van morgen. Het betreft een update inzake het regelen van de Q-plicht.

is al op de hoogte gebracht dat de PP wat later komt. Als je akkoord bent sturen we aan haar hem door.

Morgenochtend hebben we een voorbespreking. Mogelijk dat in de PP nog een punt komt over het VCO. heeft daar

morgenochtend overleg over en dat kan relevant zijn voor de minister.

Met vriendelijke groet,

Mobiel

E-mail: minvws.nl


